



Kuwait: 17/09/2026

Ref: 7001/2026

الكويت: 2026/09/17

الإشارة: 2026/ 7001

To: Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
CEO - Boursa Kuwait

السيد / محمد سعود العصيمي
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

Dear Sir,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،،

Reference is made to the provisions of Chapter 4 of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of its disclosure.

بالإشارة إلى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Further to our disclosure dated August 26, 2026 regarding Receipt of All Regulatory Approvals for the Issuance of Additional Tier 1 Perpetual Sukuk in KWD. We would like to inform you that on 16 September 2026 we have successfully priced and settled on 17 September 2026 the sukuk in the amount of KWD 90 million. Reflecting the positive response from investors to the performance of our bank and its business as shown in the attached form.

الحاقا لكتابتنا المؤرخ 26 أغسطس 2026 بشأن الحصول على كافة الموافقات الرقابية اللازمة لإصدار صكوك دائمة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال مقومة بالدينار الكويتي. يود مصرفنا الإفصاح عن نجاحه بتاريخ 16 سبتمبر 2026 في تسعير الصكوك و التسوية في تاريخ 17 سبتمبر 2026 المشار إليها بقيمة 90 مليون دينار كويتي، ليعكس الاستجابة الإيجابية من المستثمرين لأداء مصرفنا ونشاطه وذلك كما هو مبين في نموذج الإفصاح المرفق.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Adel Abdul Wahab Al-Majed
Vice-Chairman
& Group Chief Executive Officer

عادل عبد الوهاب الماجد
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة



نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	17 سبتمبر 2026	
اسم الشركة المدرجة	بنك بوبيان (ش.م.ك)	
عنوان الإفصاح	إفصاح مكمل بخصوص تسعير و تسوية صكوك دائمة ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال مقومة بالدينار الكويتي	
تاريخ الإفصاح السابق	26 أغسطس 2026	
التطور الحاصل على الإفصاح	المصدر	شركة بوبيان تير 1 صكوك 2 ليمتد
	الملتزم	بنك بوبيان (ش.م.ك)
	هيكل الصكوك	صكوك المضاربة
	نوع الإصدار	صكوك ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال بالدينار الكويتي
	المدة	صكوك دائمة قابلة للاسترداد بعد 5 سنوات
	تاريخ التسوية	17 سبتمبر 2026
	تاريخ الاسترداد	17 سبتمبر 2031
	نسبة الربح	5.50%
	المبلغ الاساسي	90 مليون دينار كويتي
	جهة الادراج	2A من وكالة موديز
	تصنيف الملتزم	A من وكالة ستاندرد آند بورز A من وكالة فيتش
	تصنيف الإصدار	BBB- من وكالة كابيتال انتليجنس
	القانون الحاكم	القانون الإنجليزي
	مديري الاصدار	شركة كامكو للاستثمار- مدير إصدار رئيسي شركة بوبيان كابيتال للإستثمار ش.م.ك.م – مدير مشارك
الأثر المالي للتطور الحاصل	سوف يكون له أثر إيجابي نظرا لتدعيم قاعدة رأس مال البنك ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال.	

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

Supplementary Disclosure Form

Date	17 September 2026	
Name of the Listed Company	Bank Boubyan	
Disclosure Title	Supplementary Disclosure regarding the Issuance and Settlement of Additional Tier 1 Perpetual Sukuk in KWD	
Date of Previous Disclosure	26 August 2026	
Development that occurred to the disclosure	Sukuk issuer	Boubyan Tier 1 Sukuk II Limited
	Obligor	Boubyan Bank K.S.C.P.
	Sukuk structure	Mudaraba Sukuk
	Issuance Type	KWD Additional Tier 1 Capital Certificates
	Tenor	Perpetual and callable after 5 years of issuance
	Settlement date	17 September 2026
	Call date	17 September 2031
	Coupon rate	5.50%
	Principal amount	KWD 90 million
	Obligor 's rating	A2/A/A by Moody's/S&P/Fitch
	Issuance's Rating	BBB- by Capital Intelligence
	Governing Law	English Law
	Managers	Kamco Investment Company K.S.C.P. – Sole lead Manager Boubyan Capital Investment Company K.S.C.C – Co-Manager
The financial effect of the occurring development	This will have a positive impact due to supporting the Additional Tier 1 Capital.	

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damage incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.


